
کوین یامگا، مدافع  گفته می شود بینایی  آرمان ملی:   
فرانسوی تیم استقلال کامل نیست و احتمال بسیار زیاد نیاز 
به عمل های جراحی دیگر هم خواهد داشت از سوی دیگر 
جواد نکونام بازیکن خاطی استقلال را در لیست خروجی قرار 

داده است. 
   وضعیت یامگا

ع پزشک تیم استقلال درخصوص آخرین  محمدعلی طار
وضعیت کوین یامگا، مدافع فرانسوی تیم استقلال، اظهار 
داشت: متاسفانه کوین ۲روز پیش در تمرین دچار حادثه 
شد. در مدت ۲۲ سالی که در سطوح مختلف فوتبال بودم، 
چنین شدتی را ندیده بودم. شاید در کشورهای دیگر هم با این 
جدیت نبوده است. بسیار نادر بود. وی افزود: برخورد مستقیم 
کوین بود و دچار  از بازیکنان به چشم چپ  استوک یکی 
خونریزی نسبتا شدیدی شد. همانجا مشخص شد آسیب 
جدی و به استخوان های صورت و بافت نرم است. خوشبختانه 
با امکانات خوبی که باشگاه در کمپ تمرین تهیه کرده بود 
اقدامات اولیه به نحواحسن انجام شد. به خاطر شدت آسیب 
شوک داده شد و مریض بلافاصله احیا شد. بیمار را با آمبولانس 
به بیمارستان اعزام کردیم. پزشک تیم استقلال گفت: از کادر 
بیمارستان سلامت فردا تشکر ویژه داریم. با سرعت عالی و 
کیفیت خیلی خوب نیازهای ما را برآورده کردند. با مشاوره هایی 
که انجام دادیم به این نتیجه رسیدیم آسیب مهم و جدی در 
چشم است. بلافاصله بیمار به یک بیمارستان فوق تخصصی 
ع  چشم با بهترین اساتید اعزام و به اتاق عمل منتقل شد.  زار
تصریح کرد: تا الان ۲عمل جراحی روی پشم او انجام شده که 
خوشبختانه موفق بود. پارگی مجرای اشکی که کاملا از بین رفته 
بود، ترمیم شد. همکاران با اساتید دانشگاه جان هاپکینز هر 
روز مشاوره می کنند. با کمک و همفکری آنها اقدامات درمانی 
یامگا انجام می شود. وی افزود: در بحث درمان طبی؛ تمرکز بر 
روی این است تا فشارِ روی عصب چشم برداشته شود تا بینایی 
او به مرور برگردد. مشکل اصلی این است که بینایی کامل 
نیست و احتمال بسیار زیاد نیاز به عمل های جراحی دیگر هم 
خواهد داشت. در طول مدت روزهای آینده به این می رسیم که 
چه نیازمندی دارد. پزشک استقلال گفت: از علی خطیر تشکر 
ویژه دارم. از روز اول تا دیروقت حضور داشت. یکی دو شب 
خودم زودتر از او رفتم. کنار یامگا بود و به هر نحوی حمایت 
کرد. رسیدگی و همکاری در  بیمارستان آفتاب عالی بود. تصمیم 
گرفتیم ادامه درمان را همینجا داشته باشیم. ان شاا... روند 
درمان به خوبی پیش برود. هواداران عزیز دعا کنند بینایی او 
به طور کامل برگردد چون در اثر تروما عصب چشم دچار شوک 

می شود و زمان می خواهد برگردد.
   برخورد انضباطی با خاطی 

کوین یامگا، باشگاه  پس از برخورد شدید با 
استقلال نام امید حامدی فر را در لیست مازاد 

خود قرار داد. هواداران استقلال پس از 
سه روز بیم و امید درباره وضعیت 
کوین یامگا عصر روز پنجشنبه  با 
خبری شوکه کننده روبه رو شدند و 

پزشک این تیم از کامل نبودن بینایی ستاره فرانسوی و از بین 
رفتن و پارگی مجرای اشک این بازیکن اطلاع داد. اتفاقی که در 
اثر برخورد امید حامدی فر با این بازیکن در جلسه تمرینی روز 
دوشنبه رخ داد و یامگا فعلا پس از پشت سر گذاشتن دو عمل 
جراحی، همچنان در بیمارستان بستری است و به عمل های 
کی از  بیشتر احتیاج دارد. در همین حال، اخبار رسیده حا
آن است که پس از دو روز جریمه حامدی فر توسط نکونام و 
دویدن این بازیکن به دور زمین، او دیگر جایی در استقلال 
ندارد و سرمربی آبی پوشان این بازیکن را در فهرست مازاد 
خود قرار داد. داستان از این قرار است که پیش از این و به 
دلیل خشونت و سبک بازی خشن حامدی فر در تمرینات و 
بازی های استقلال، او بارها از سوی نکونام مورد مواخذه قرار 
گرفته و سرمربی آبی ها همواره از این بازیکن درخواست کرده 
است که هم در مسابقات و هم در تمرینات، با کنترل بیشتری 
به جنگ های تن به تن برود. نمونه بارز این موضوع، به دربی 
پایتخت بازمی گردد که این بازیکن خوش شانس بود در نیمه 
دوم و به دلیل خطای خشن به روی زاهدی، با کارت قرمز از 
زمین بازی اخراج نشد. برخورد این بازیکن با یامگا نیز آن هم 

پس از تذکرات چندباره نکونام به این 
بازیکن، باعث عصبانیت سرمربی آبی 

پوشان شد. پس از آنکه نکونام روز 
، اعلام  گذشته برای تنبیه حامدی فر

کرد که او باید به دور زمین بدود، این 
جریمه امروز نیز برای این بازیکن تکرار 
شد ولی به دلیل خودداری حامدی فر 

از دویدن به دور زمین و ترک بدون اجازه 
تمرین، او توسط نکونام در لیست فروش 
که  گرفته است. این هافبک جوان  قرار 

در ابتدای فصل و پیش از شروع 
لیگ بیست و سوم نیز در لیست 

خروج نکونام قرار داشت اما در اثر پیش نرفتن برنامه های نقل 
و انتقالاتی به جمع آبی ها برگشته بود، حالا دیگر اجازه حضور 
در تمرین را هم ندارد و باید به فکر بازی در تیم دیگری در ادامه 
لیگ باشد. این اتفاق نشان دهنده میزان عصبانیت جواد 
نکونام از اتفاق رخ داده است و در شرایطی که استقلال پیش از 
این نیز با کمبود بازیکن روبه رو بود، حتی پس از جدایی سعید 
مهری و مصدومیت یامگا، او حاضر شده است نام حامدی فر 

را در لیست فروش قرار دهد.  
   عیادت تاج 

مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال پنجشنبه شب با حضور 
در بیمارستان تخصصی آفتاب، از کوین یامگا عیادت به عمل 
آورد و از آخرین وضعیت این بازیکن کسب اطلاع کرد. رئیس 
فدراسیون فوتبال هنگام حضور در بیمارستان خطاب به یامگا 
عنوان کرد: فوتبال در دنیا محلی برای دوستی و محبت و لذت 
بردن است و حضور من در اینجا فراتر از نام تیم ها و رنگ ها، 
به اعتبار حضور چهره ای است که میهمان ماست. وی افزود: 
امشب برای ما، شب بزرگی است که لیله الرغائب نام دارد. یعنی 
شبی که خدای متعال در آن عنایات ویژه ای به بندگان خود 
، از خدا می خواهیم  مبذول می فرماید و به حق این شب عزیز
شفای عاجل شما رقم بخورد. من به نمایندگی از مردم فوتبال 
دوست ایران به عیادت شما آمدم تا بهترین آرزوها را برای 
شما داشته باشم. یامگا هم ضمن تقدیر از حضور رئیس 
فدراسیون فوتبال در بیمارستان، وضعیت خود در روزهای 
اخیر را برای مهدی تاج بازگو کرد. در ادامه پزشک جراح 
یامگا برای بررسی وضعیت وی و دیدار با رئیس فدراسیون 
به اتاق این بازیکن  آمد و از وضعیت یامگا گزارشی به 
رئیس فدراسیون فوتبال ارائه کرد. رئیس فدراسیون 
پس از اظهارات پزشک جراح یامگا از تلاش های 
مسئولانه وی و  تیم پزشکی بیمارستان 
تخصصی آفتاب در درمان این بازیکن 
های  رشته  ورزشکاران  سایر  و 
مختلف تقدیر کرد. علی خطیر 
مدیرعامل باشگاه استقلال 
فدراسیون  رئیس  از  نیز 
فوتبال ایران به دلیل 
حضور بر بالین کوین 
یامگا قدردانی کرد.
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حاشیه های بعد از مصدومیت عجیب مدافع فرانسوی استقلال 

یامگا در بیمارستان؛ حامدی فر در لیست خروج! 

تساوی مقصودلو  
مقابل قهرمان شطرنج جهان 

مرد شماره یک شطرنج ایران توانست قهرمان 
شطرنج جهان را متوقف کند و به تساوی برسد. 
در دور پنجم مسابقات شطرنج تاتا استیل 
۲۰۲۴، پرهام مقصودلو مرد شماره یک شطرنج 
ایران به مصاف دینگ لیرن قهرمان چینی 
شطرنج جهان رفت و توانست حریف خود را 
متوقف کند. مقصودلو که با ریتینگ ۲۷۴۰ در 
این رقابت ها دست به مهره شده است درحالی 
مقابل حریفش به تساوی رسیدکه شطرنج باز 
چینی دارای ریتینگ ۲۷۸۰ بود. مقصودلو در دور 
نخست این مسابقات مقابل شطرنج باز هندی 
به تساوی رسید و در دور دوم مقابل علیرضا 
فیروزجا شکست خورد. مرد شماره یک شطرنج 
ایران در دور سوم و چهارم تن به شکست داد. 
مقصودلو با تساوی در دور پنجم این مسابقات 
مقابل قهرمان شطرنج جهان یک امتیازی شد تا 
همچنان در رده ۱۴ این مسابقات ایستاده باشد.

ویژه

به گزارش بخش رسانه ای 
تیم ملی،پنجشنبه شب و 
پس از  صرف شام در هتل 
تیم ملی، با حضور اعضای 
تیم جشن تولد رضا اسدی 
برگزار شد و اعضای تیم در 
فضایی صمیمانه جشن 

تولد مختصری گرفتند.

تیم  ن  پیتا کا ح  صلا محمد 
ملی مصر در مسابقات جام 
آفریقا مقابل غنا  ملت های 
مصدوم شد.نشریات مصری 
دیروز )جمعه( با تیتر شوک به 
تیم ملی این کشور از مصدومیت 
جدی محمد صلاح، ستاره 

لیورپول خبر دادند.

حشمت مهاجرانی، پر افتخارترین 
سرمربی تاریخ فوتبال ایران به 
ی  مهد و  یی  ا د علی  ه  ا همر
مهدوی کیا که در آخرین حضور 
تیم ایران روی یکی از سکوهای 
جام ملت های آسیا )۲۰۰۴ چین( 
عضو تیم ملی بودند، میهمان 

قطری ها بودند.

ت
شــ

س نو
عک

        میهمان   تولد 1مصدومیت

گفتوگو

فوتبال  کارشناس  جمشیدیان،  احمد 
کشورمان در خصوص وضعیت تیم ملی  در 
رقابت های جام ملت های آسیا صحبت کرد. 
وی اعتقاد دارد گروه ها متوازن تقسیم نشده اند 
و برخی از گروه ها همچون گروه A بسیار ضعیف و 

برخی همچون گروه B دشوارتر هستند.
گردان     نظر شما در مورد عملکرد شا

قلعه نویی چیست؟
هیچکدام از تیم هایی که در گروه C قرار دارند 
به جز ایران جزو مدعیان نیستند و به همین دلیل 
هر سه بازی اول تیم ملی حکم مسابقه تدارکاتی 
گردان قلعه نویی از مرحله یک چهارم  را دارد و شا
وارد فاز جدی مسابقات خواهند. با توجه به اینکه 
دیدارهای تدارکاتی کمی داشته ایم سه بازی 
مرحله گروهی می تواند برای آمادگی بیشتر مؤثر 
گردان  باشد و در تقابل با فلسطین نیز عملکرد شا

قلعه نویی قابل قبول بود.  
   نقطه قوت و ضعف تیم ملی چست؟

ایران باید برابر تیم های بزرگ تر بازی کند تا 
به نقطه ضعف هایش پی ببرد، اما عمق دفاع و 
گردان قلعه نویی تا  سمت چپ خط دفاعی شا
حدودی فضا را در اختیار رقبا قرار می دهد و شاید 
دلیل این موضوع باز بازی کردن تیم ملی بود. در 
کید کادرفنی روی بسته  مسابقات جدی تر باید تا

شدن فضاها باشد.
    وضعیت گروه های این دوره از رقابت ها را 

چگونه ارزیابی می کنید؟
از نظر من گروه ها متوازن تقسیم نشده اند و 
برخی از گروه ها همچون گروه A بسیار ضعیف و 
برخی همچون گروه B دشوارتر هستند. ضمن 
اینکه در مدعی بودن کره جنوبی، ژاپن، استرالیا 
و ایران شکی نیست و در هر مرحله این تیم ها 
به یکدیگر برخورد کنند شاهد جدالی جذاب 
خواهیم بود بعید می دانم ژاپن در گروه خود با 
دردسر جدی مواجه شود و از نظر من هیچکدام 
از سرگروه های این دوره با مشکل جدی روبه رو 
نخواهند بود و به راحتی با بیشترین امتیاز به دور 

بعد صعود می کنند.
    سطح کیفی مسابقات چگونه است؟

 این دوره از مسابقات جام ملت های آسیا 
کیفیت مطلوبی ندارد و دلیل این موضوع افزایش 
تعداد تیم ها است. باید اجازه دهیم تیم های 
قدرتمند در مسابقات حضور پیدا کنند و زمانی که 
از ۳۰ تیم حاضر در آسیا ۲۵ تیم در جام ملت ها 
حضور دارند یعنی کیفیت خوبی وجود ندارد. از 
نظر من در مرحله یک چهارم می توانیم کیفیت 
واقعی مسابقات را ببینیم.  تیم ملی تفاوت 
که بازیکنان  چندانی با دوره های قبل ندارد، چرا
ثابتی در ترکیب بازی می کنند و تنها تفکرات امیر 
که  قلعه نویی با سایر مربیان قبلی تفاوت دارد، چرا

این سرمربی تفکری هجومی دارد.

جمشیدیان: 
گروه های جام 

ملت های آسیا  متوازن 
تقسیم نشده اند

کسب سهمیه المپیک توسط  
نوجوان ایرانی 

تسنیم: محمد بیرانوند درباره کسب مدال 
طلای انفرادی و میکس تراپ در مسابقات 
در  المپیک  سهمیه  کسب  و  آسیا  قهرمانی 
که برای نخستین  مسابقات اهداف پروازی 
بار در تاریخ تیراندازی کشورمان حاصل شد، 
اظهار داشت: خدا را شکر با همت فدراسیون 
و حمایت های آقای قربانی رئیس فدراسیون 
برای اولین بار سهمیه المپیک را دریافت کردیم. 
امیدوارم این شروع کسب سهمیه در این رشته 
باشد و بتوانم در المپیک پاریس به خوبی 
بدرخشم و خوش رنگ ترین مدال را برای کشور 
کسب کنم. امیدوارم بتوانم پاسخ حمایت ها و 
اعتماد رئیس فدراسیون را بدهم. وی در پاسخ 
به این سؤال که پس از کسب سهمیه المپیک 
مسابقات  جریان  در  نوجوان  یک   به عنوان 
کنش هایی رو به رو شد،  قهرمانی آسیا با چه وا
گفت: شیخ سلمان رئیس کنفدراسیون تیراندازی 
آسیا هدیه ای به من داد و از عملکردم تقدیر کرد. 
تیراندازانی از کشورهای هند و کویت هم تبریک 
زیادی گفتند. تیرانداز نوجوان المپیکی کشورمان 
در مورد احساسش پس از کسب سهمیه المپیک 
خاطر نشان کرد: پس از سهمیه المپیک تمام 
سختی های که در این سال ها کشیدم از مقابل 
چشمانم رد شد و امیدوارم از المپیک با مدال 

برگردم. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
 تسنیم: با وجود انتقادهای فراوان از حضور خانوادگی 
افشاریان در فهرست داوران، رئیس کمیته داوران در تلاش 
برای بازگشت پسرش به فهرست نفرات قضاوت کننده است. در 
چند وقت گذشته انتقادهای زیادی از حضور اعضای خانواده 
ح شده است. کار تا  خداداد افشاریان در لیست داوران مطر
آنجایی پیش رفت که افشاریان نام دخترش را بدون رزومه 
خاصی وارد فهرست داوران لیگ برتر بانوان کرد؛ موضوعی که 
کنش تاج را در پی داشت و رئیس فدراسیون فوتبال دستور  وا
به حذف نام او از لیست داد. این در حالی است که داماد و پسر 
افشاریان نیز در مسابقات قضاوت می کردند، اما برخی انتقادات 
سبب شد پسر افشاریان در فهرست داوران قضاوت کننده 
جایی نداشته باشد. با این وجود شنیده می شود رئیس کمیته 
داوران بار دیگر در تلاش است که نام پسرش را در لیست داوران 
بگنجاند و در نیم فصل دوم به او قضاوت بدهد. در شرایطی که 
انتقادهای زیادی در مورد نحوه قضاوت داوران در نیم فصل 
اول وجود داشت چنین اقداماتی می تواند به مشکلات و 

حواشی موجود دامن بزند.

بیــنالمــلل
 جام ملت های ۲۰۲۴

 تیم ملی کره جنوبی با تمام قوا راهی قطر شده و امیدوار 
است که بتواند به حسرت طولانی برای فتح جام ملت های آسیا 
کید  پایان دهد. یورگن کلینزمن در طول چند هفته اخیر بارها تا
کرده بود که تمام بازیکنان قدرتمند کره را به تیم ملی دعوت 
کرده تا بتواند در جمع مدعیان حرفی برای زدن داشته باشد 
و تیمش را یکی از امیدهای اصلی قهرمانی در جام ملت های 
خ  این دوره می دانست. اما حالا اتفاق تلخی برای این تیم ر
داده که شاید کار را در ادامه برای آنها دشوار کند. هانشین لی، 
خبرنگار نزدیک به اردوی کره جنوبی، رسما اعلام کرد که کیم 
سیونگ گیو که وظیفه حراست از دروازه این تیم را برعهده 
داشت از ناحیه رباط صلیبی مصدوم شده است. او با انتشار 
توییتی در صفحه رسمی اش در شبکه اجتماعی ایکس )توییتر 
سابق( نوشت: »کیم سیونگ گیو با مصدومیت از ناحیه رباط 
صلیبی زانویش مواجه شده و قادر به ادامه کار در جام ملت ها 
نیست. این ضربه ای بسیار بسیار دشوار برای بازیکن و تیم ملی 
کشور ماست. برای درمان سریعش دعا می کنیم.« این خبر 
بدی برای کلینزمن و دیگر بازیکنان کره جنوبی است و حالا او 
چاره ای جز این که در ادامه مسیر روی دروازه بان دوم تیمش 

حساب کند ندارد.
  تیم ملی عراق جام ملت های آسیا را با پیروزی ۳ بر ۱ مقابل 
اندونزی آغاز کردند و ژاپن نیز در دیگر دیدار گروه D مسابقات 
با نتیجه ۴ بر ۲ مقابل ویتنام پیروز شدند تا در صدر گروه خود 
قرار بگیرد. ابراهیم بایش، ستاره تیم ملی عراق، در گفت وگویی 
با سایت کنفدراسیون فوتبال آسیا درباره این بازی گفت: بازی 
مقابل تیم ملی ژاپن قطعا آزمون سختی برای ما خواهد بود، 
به خصوص که حریف و مالکیت توپ بالایی دارد و در سطوح 

بالا بازی می کند.
  تیم ملی سوریه عصر پنجشنبه در هفته دوم مرحله 
گروهی جام ملت های آسیا ۲۰۲۳ که در قطر برگزار می شود، 
با نتیجه یک بر صفر مغلوب استرالیا شد. امیدهای تیم ملی 
سوریه برای صعود به مرحله یک شانزدهم نهایی رقابت های 
قاره ای که در قطر برگزار می شود، کم رنگ شد زیرا صعود با کسب 
، سرمربی  ، بسیار پیچیده است. کوپر یک امتیاز از دو دیدار
سوریه پس از بازی گفت: ما عناصر هجومی خوبی داریم، اما آنها 
در ضربه نهایی دقت کافی نداشتند. بعد از اینکه در بازی امروز 

به تیر افقی زدیم شانس با ما یار نبود.

 تیم ملی مقابل تیم های قوی 
بهتر بازی می کند 

امیر قلعه نویی در دیدار با فلسطین از چند بازیکن اصلی اش 
در ترکیب ابتدایی استفاده نکرد تا دستش برای دیگر حریفان 
قدرتمند آسیایی رو نشود. البته در دیدار مقابل تیم های 
ضعیف تر استفاده از بازیکنان نیمکت نشین بسیار طبیعی 
است. همچنین فلسطین تیم سطح پایینی در قاره آسیاست 
و وقتی تیم ملی ایران که شانس قهرمانی در جام ملت های 
آسیا را دارد، از این تیم گل می خورد نشان می دهد که خط 
دفاعی  ضعف و ایراد دارد. با اینکه مدافعان تیم ملی چند سالی 
است در کنار هم هستند هنوز یکسری مشکلات در دفاع کردن 
دارند. از قبل هم مشخص بود تیم ملی به راحتی از مرحله 
گروهی به عنوان صدرنشین صعود خواهد کرد. به طور حتم 
رقابت های مراحل بالاتر سخت تر می شود و عیار تیم مشخص 
خواهد شد.  امارات یک زمانی دوران طلایی و بازیکنان خوبی 
داشت، اما آنها فراز و نشیب زیادی داشتند و در سال های 
اخیر نتایج شان آنقدر خوب نیست و از آن تیم قدرتمند فاصله 
اپن، عربستان و کره جنوبی همانطور  گرفته اند.   استرالیا، ژ
که پیش بینی می شد در بازی های ابتدایی خودشان در 
اپن چند  آسیا موفق بودند. ژ رقابت های جام ملت های 
مهره کلیدی خود را در دیدار با ویتنام نداشت، اما باز هم 
در کار های تهاجمی عالی کار کردند. کره جنوبی، عربستان 
و استرالیا نیز به طور حتم با مرور زمان و بازی به بازی شرایط 
آرمانی خودشان را به دست خواهند آورد.  زمانی که تیم ملی با 
تیم های درجه چند آسیا بازی می کند، نفرات از لحاظ روحی 
و روانی در شرایط خوبی نیستند و تیم ضعیف را دست کم 
اپن، با  گرفته اند، اما مطمئنا تیم ملی جلوی کره جنوبی و ژ
قدرت و تمرکز بالاتری بازی خواهد کرد. همچنین حریف هر 
چه چقدر سخت تر باشد، ملی پوشان با احتیاط و بابرنامه تر 
بازی می کنند و مقابل تیم های بهتر مطمئنا بهتر بازی خواهند 
کرد.  تیم ملی فوتبال ایران مقابل کره جنوبی و ژاپن مشکلات 
کمتری داشته و نتیجه خوبی گرفته، چون این تیم ها فوتبال 
خوبی از خودشان به نمایش می گذارند. ایران به همراه ژاپن، 
کره جنوبی، استرالیا و عربستان شانس قهرمانی دارد، اما مثل 
این تیم ها برنامه ریزی اصولی، سرمایه گذاری و بازی تدارکاتی 
مناسبی نداشته، اما با این همه مشکلات تیم ملی ایران از 
شانس زیادی برای قهرمانی در این دوره از رقابت های جام 

ملت های آسیا برخوردار است.

ابراهیمقاسمپور
کارشناسفوتبال

سیاوشی: باخت مقابل ژاپن برای من قابل درک نیست

: در زمان کی روش پست پلی میکر را در فوتبال مان نابود کردیم  ورمزیار

کشورمان  هندبال  ملی  تیم  دروازه بان 
گفت: ستاره بودن من به تنهایی در بازی 
گروهی مهم نیست و تیم باید ستاره باشد. 
محمد سیاوشی پس از شکست تیم ملی 
هندبال کشورمان برابر ژاپن در مرحله یک 
چهارم نهایی بیست ویکمین دوره مسابقات 
قهرمانی مردان آسیا و اینکه در این بازی 
ستاره بوده است، اظهار داشت: ستاره بودن 
مهم نیست. امروز دوست داشتم با پیروزی 
ج شویم. نمی دانم در  از زمین مسابقه خار
۱۰ دقیقه آخر چه اتفاقی می افتد. نمی دانم 

تحلیل می رویم یا بدن مان آماده نیست. 
تمرینات و بدنسازی خوبی داشتیم و هنوز 
هم این باخت برای من قابل درک نیست. 
اپن  وی در ادامه افزود: ما می توانستیم ژ
حضور  جواز  که  اپنی  ژ دهیم.  شکست  را 
که تیم  گرفته و سال هاست  در المپیک را 
خوبی را روانه مسابقات کرده، ولی هندبال 
یک بازی گروهی است و ستاره بودن من به 
گروهی مهم نیست و تیم  تنهایی در بازی 
باید ستاره باشد، اما نشد. دروازه بان تیم 
ملی هندبال کشورمان درباره اینکه مشکل 

یادشده باید در بازی های بعدی حل شود، 
گفت: بله، صد درصد. وقتی یک تیم در دو 
بازی ۱۰ دقیقه آخر کم می آورد، باید بررسی 
شود. در بازی با چین من توانستم کمک تیم 
کنم و یا بازیکنان آنها کم تجربگی و توپ ها 
کم تجربه  اپن  کره و ژ کردند، اما  را خراب 
نیستند و مطمئنا در ۱۰ دقیقه آخر دست ما را 
می خوانند و نتیجه می گیرند. سیاوشی راجع 
به بازی برابر قطر یادآور شد: همه بازی ها 
نزدیک است و سهمیه آسیا برای قهرمانی 
کم شده و همه تیم ها برای کسب سهمیه 

می جنگند. ما خسته هستیم، اما مطمئنا 
برای جنگیدن به میدان می رویم. با شناختی 
که از بازیکنان دارم، توان تیم ما بیشتر از 
این حرف هاست و مطمئنا فردا شاهد بازی 
اپن همه توان  بهتری خواهید بود. برابر ژ
خود را گذاشتیم، اما گویا برخی جاها قسمت 
نبود توپ وارد دروازه شود.  وی در پایان 
گفت: هنوز چیزی برای ما تمام نشده است. 
قطر تیم بزرگی است و مربی خوبی دارد و 
ما هم تلاش می کنیم و ان شاءا... خدا هم 

کمک مان خواهد کرد.

صادق ورمزیار مدافع اسبق تیم های ملی 
ایران و باشگاه استقلال نقطه نظرات خود را در 
مورد تیم ملی ایران مطرح کرد. وی اعتقاد دارد 
در زمان کی روش پست پلی میکر را در فوتبال 
مان نابود کردیم. آخرین نسل از بازیکنانی که 
پلی میکر بودند، مجتبی جباری بود که بسیار 

خوب بازی می کرد.
   وضعیت خط دفاعی 

صادق ورمزیار در گفت و گو با فارس در مورد 
شرایط تیم ملی فوتبال و خط دفاعی تیم 
گفت: به نظر من مصدومیت پورعلی گنجی 
تاثیرگذار بود و باعث شد تا قلعه نویی مجبور 
شود تغییرات زیادی را در خط دفاعی ایجاد 
کند. در بازی با فلسطین هم شجاع خلیل زاده 
مصدوم شد و مجید حسینی به میدان رفت 
و طبعا زمان بیشتری لازم است تا هماهنگی 
مورد نظر بین مدافعان تیم ملی ایجاد شود. 
به نظر من شاید لازم باشد بار دفاعی تیم ملی 
را از جلو زیاد کنیم و مهاجمان و هافبک ها 
هم از همان جلو دفاع کنند تا خیلی به خط 
دفاعی فشار نیاید. البته این نکته را هم باید 
متذکر شوم که وقتی تیمی از جلو پرس کند 

و این پرس شکسته شود، فشار بیشتری به 
خط دفاعی و به طور کلی ساختار دفاعی وارد 

می شود.
   دریافت گل از فلسطین 

وی افزود: ما در همین جام ملت ها دیدیم 
که تیمی مثل کره جنوبی که دفاع وسطش 
در بایرن مونیخ بازی می کند هم گل خورد 
و یا تیمی مثل ژاپن دو گل از ویتنام دریافت 

کرد. این نشان می دهد که به هر حال 
تیم های بزرگ و مدعی قهرمانی در 
جام ملت های آسیا هم گل می خورند 
و نباید بیش از حد طبیعی گلی که از 

فلسطین خوردیم را بزرگ کنیم.
   بازی های حساس 

ورمزیار در ادامه گفت: شاید لازم 
بازی های  در  ملی  تیم  باشد 

حساس تر و مثلا در دیدار 

احتمالی مقابل کره جنوبی یا ژاپن با دو هافبک 
دفاعی بازی کند که البته این مسئله تدبیر و 
نظر کادر فنی را می طلبد. قلعه نویی مربی با 
تجربه ای است و قطعا بهترین تصمیم را برای 
ساختار دفاعی تیم ملی می گیرد، اما حرف من 
این است که کار دفاعی را همه تیم باید انجام 

بدهند و نه فقط ۴ یا ۵ عنصر دفاعی.
   حاج صفی یا  میلاد محمدی؟

بازیکن اسبق تیم ملی در ادامه 
خط  چپ  سمت  در  افزود: 
احسان  شخصا  من  دفاعی 
حاج صفی که در اروپا هم بازی 
می کند و آماده است را به میلاد 
محمدی ترجیح می دهم، اما 

باز هم باید دید نظر سرمربی تیم چیست؟ 
در سمت راست با وجود رامین رضاییان و 
صادق محرمی مشکل خاصی نداریم و سعید 
عزت اللهی هم به عنوان هافبک دفاعی خوب 

بازی می کند.
   پست پلی میکر  

ورمزیار در ادامه گفت: در زمان کی روش 
پست پلی میکر را در فوتبال مان نابود کردیم. 
آخرین نسل از بازیکنانی که پلی میکر بودند، 
بازی  خوب  بسیار  که  بود  جباری  مجتبی 
می کرد و الان هم سامان قدوس را داریم که 
ایفا می کند،  را  این نقش  پشت مهاجمان 
اما به نظر من زمان زیادی لازم است تا تیم 
ملی تبدیل به یک تیم هجومی شود و زمانی 
که توپ را در اختیار داریم بتوانیم مالکیت 
میدان را از حریف بگیریم. در مجموع بنده 
شخصا به موفقیت تیم ملی در جام ملت ها 
امیدوارم ولی اعتقاد دارم که نباید فشار بیش 
از حدی به بازیکنان و کادر فنی وارد کنیم که 
حتما قهرمان شوند. منطق می گوید ما باید 
بازی به بازی جلو برویم تا انشاا... در نهایت به 

جایگاهی که لیاقتش را داریم، برسیم.


